
 

 

Beantwoording vragen voorafgaand aan de raadscommissie 

 

Nummer  

Zaaknummer Z-22-434445 

Naam commissielid M. Schermer 

Fractie Morgen! 

Onderwerp Commissievragen Morgen! raadscie. 12-1 agendapunt 7.2 

Beleidskaders openbaar groen 

Datum waarop de vraag is gesteld 9 januari 2023 

Beantwoording uiterlijk woensdag 15:00 uur, voorafgaand aan de raadscommissie. 
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Afdeling  

 

 

1.  De soorten rijkdom bomen en planten wordt in meer dan de huidige drie groengebieden 

gemonitord aan de hand van natuurmonitoring. 

Over welke drie huidige groengebieden gaat dit? 

antwoord  Kreekbos, Ecozone Wervershoof en Pronkvliet.  

2. Een van de ambities voor natuurgericht beheer van onze gemeente is, de oevers zoveel 

mogelijk natuurvriendelijk inrichten. 

Bent u zich ervan bewust dat er in de gemeente nog heel veel oude en half gezonken 

bootjes aan de oevers van diverse (bijv. Flevosingel) sloten en vaarten liggen? Deze 

oevers kunnen dus zeker niet (natuur)vriendelijk ingericht worden. 

antwoord Natuurvriendelijke oevers worden ingericht op locaties die zich hiervoor lenen. De 

veiligheid van watergebruikers staat daarbij voorop.  

3. Bent u van plan om te zorgen dat voor aanvang van het toeristisch seizoen 2023 deze 

bootjes worden opgeruimd zodat de oevers natuurvriendelijker kunnen worden 

ingericht. 

Antwoord Op grond van artikel 7.41 van de Verordening fysieke leefomgeving (Vfl) kunnen 

we (onbruikbare of aan hun oorspronkelijke bestemming onttrokken) bootjes 

van de oevers verwijderen, mits we daar gebieden voor hebben aangewezen. 

We inventariseren aan de hand van meldingen (van inwoners en partners zoals 

de politie) of het noodzakelijk is om voor artikelen in de Apv en Vfl gebieden 

aan te wijzen waar verbodsbepalingen van kracht zijn. Door de (juridische) 

uitbreiding bij OOV kunnen we een noodzakelijke inhaalslag maken op het 

gebied van aanwijzingsbesluiten. Wij nemen dit ook op in het 

uitvoeringsprogramma het onder het thema ‘veilig verkeer, veilige 

woonomgeving’. Hier gaan we in 2023 dus mee aan de slag, maar we hebben de 

omvang van de inhaalslag nog niet inzichtelijk en op voorhand is dus niet te 



 

 

zeggen of we de (gehele) inhaalslag gemaakt hebben voor de aanvang van het 

toeristisch seizoen 2023.  

Artikel 7.41 Vfl is wel een van de bepalingen die we hierin meenemen. 

4. In de VFL is nog geen definitie van het begrip “boom” opgenomen en ook geen 

minimale stamdiameter of omtrek. Er kan dus onduidelijkheid ontstaan over de mate 

van bescherming van een te kappen houtig gewas. 

Komt er in de nabije toekomst wel een definitie van het begrip “boom”? Zo niet, bent u 

zich er dan van bewust dat de mogelijkheid bestaat dat er per abuis beschermde 

bomen/struiken gekapt gaan worden? 

Antwoord In de beleidskaders openbaar groen hebben we aangegeven dat er een definitie voor het 

begrip ‘boom’ moeten worden opgenomen in de VFL. Daarnaast wordt deze definitie 

opgenomen in het bomenbeleidsplan.  

5. Nu is er toch een definitie van “boom” voorgesteld ondanks dat het niet in de VFL staat. 

Door wie is deze definitie opgesteld? 

Antwoord Deze definitie is opgesteld door de beleidsadviseur groen en specialisten groen, in 

samenwerking met een adviesbureau.  

6. Nog een algemene vraag, zou de VFL nog toegevoegd kunnen worden aan de 

raadsstukken, zo niet kan iemand mij zeggen waar ik deze kan vinden? 

Antwoord De VFL kunt u vinden via onderstaande website 

https://lokaleregelgeving.overheid.nl/CVDR657620/3 

 

7. Onderaan het raadsstuk op pag 29 staat: De paragrafen 4.6 en 4.7 benoemen specifieke 

eisen ten aanzien van groen en bomen. Gaat het over de paragrafen van het 

Beleidskader Openbaar Groen of over de LIOR? 

Antwoord Dit betreffen paragrafen uit de LIOR die momenteel wordt herzien.  
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